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Verkoop en ontwikkeling van de voormalige Fietsznfabriek. 
Inspreken 2017-06-20 Albert Diederik voorzitter wijkraad. 
 
Allereerst zijn we verheugd dat na 15 jaar de voormalige 
Fietsznfabriek eindelijk ontwikkeld gaat worden. 

Bij het opstellen van de verkoopdocumenten is de wijkraad 
betrokken geweest en heeft uitvoerig antwoord op vele vragen 
gekregen. 
Een aantal van onze wensen zijn meegenomen. Dit geeft aan dat 
de gemeente onze opmerkingen serieus heeft genomen. Daar zijn 
we blij mee. Echter, in enkele belangrijke kernonderdelen van het 
plan kunnen wij ons niet vinden. Deze dienen heroverwogen te 
worden. Daar kom ik later op terug. 
 
Ik wil eerst een algemene, maar cruciale opmerking maken. 

Wij ondersteunen het uitgangspunt van een stedenbouwkundige 
invulling en architectuur van niveau. Architectonische kwaliteit die 
past in het historische straatbeeld. In deze omgeving zijn wel meer 
missers gemaakt. 
Daarnaast echter is draagvlak bij buurt en omwonenden cruciaal 
voor acceptatie van de plannen. Wij willen dan ook dat de 
koper/ontwikkelaar VAN TEVOREN met de buurt in gesprek gaat 
over de zijn plannen, niet na de verkoop. En dat draagvlak in de 
buurt een gunningscriterium is bij de verkoop. 
 
 Meer in detail heeft de wijkraad de volgende opmerkingen: 

 
1. Volume van bebouwing. 8400m2 is toegestaan maar niet 

verplicht. Wij vinden dit te massaal. Wij willen dit 
terugbrengen tot minder volume zodat er meer lucht in het 
plan komt.  
Zo staat er aangegeven dat naast de voormalige drukkerij de 
ruimte dicht gebouwd mag worden. De wens van de wijk is, 
maak openbare groenvoorziening, vrij toegankelijk zonder 
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afsluitbare hekken, zowel op het binnen en buiten terrein. 
Verticaalgroen, geveltuinen, planten, bomen en dakgroen. 

 
2. De aangegeven hoogte is max. 13 meter, Hierbij is niet 

ingecalculeerd de kaphoogte die erbij komt. 13+4=17 meter. 
Het historische en kleinschalige karakter van de wijk dient 

behouden te worden.  
Zie schetsen. De wijkraad heeft dit idee laten uitwerken in 
schetsen. Die geven een verontrustend beeld: de drukkerij 
dreigt zo in het niet te verdwijnen. Wij dringen er dan ook op 
aan dat het perceel naast de voormalige drukkerij NIET 
bebouwd wordt, en dat de maximale aangegeven bouwhoogte 
niet verhoogd wordt. 

 
3. De wijkraad wil de drukkerij gebruiken als multifunctionele 

ruimte, kunst, cultuur, koffiebar, sport accommodatie, 

buurthuis. Veel ouderen hebben te kennen gegeven daar 
behoefte aan te hebben. De wijkraad dringt erop aan voor de 
drukkerij niet de bestemming “de kansen die de markt ervoor 
ziet” te hanteren, maar met deze voorkeur voor een 
maatschappelijke waarde rekening te houden. 

 
4. Het sociale aspect meenemen in de planvorming. 

Kangoeroe-woningen, zorgwoningen, Woningen voor ouderen 
is een behoefte vanuit de buurt. Dit combineren met woningen 
voor jongeren/studenten. Blijkt uitstekend te werken. 
http://www.bouwenwonen.net/immo/read.asp?id=33100 

In die zin stellen wij de eis ‘maximaal 30% sociaal’ ter 
discussie. 

 
5. In de plannen wordt het speelpleintje in de Dijkstraat 

opgeofferd. Hiermee verdwijnt de enige speelplek in de wijk. 
Die moet gecompenseerd worden (of onbebouwd laten). Voor 
10/13 jarigen is niets in de wijk.(speelkooi staat er tijdelijk) 
Ook een kinderopvangruimte is een aanvulling voor de buurt. 
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6. Water terugbrengen in de Oostvest meenemen in het verkoop 

en ontwikkelplan. Samen met de gemeente een oplossing 
creëren.  

 
7. Parkeren voor bezoekers regelen, parkeren in kelder of half 

verdiept, zonder ongewenste effecten in de plint. (parkeren 
onder de uitgegraven gracht is een optie) 

 
8. Een gesloten fietsenkelder, toegankelijk voor de buurt. 

 
 
De volgende zaken lijken mij vanzelfsprekend.  
 

9. Financiële haalbaarheid, planning en risico’s afdekken 
10. Geen eenvormigheid in vorm en invulling 

11. Duurzaamheid, zonnedelen, sedum dak, waterhergebruik.  
12. Kleine bedrijfsunits t.b.v. ZZPers, hub. 
13. Kleine winkels aan de Oostvestzijde 
14. Historische panden Houtmarkt binnen en buiten    

renoveren in oude staat terugbrengen. Het oorspronkelijke 
interieur is namelijk ooit verkocht aan het Philadelphia 
Museum of Art, op de links is te zien hoe het was. 

 
https://en.wikipedia.org/wiki/Het_Scheepje,_Haarlem 
 
http://www.philamuseum.org/collections/permanent/42084.html 

 
 
Met vriendelijke groet, 
Albert Diederik 
Voorzitter 
Wijkraadscheepmakersdijk e.o. 
0653318968 
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